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Zima – Kāpēc netiek liets ledus hokej

Kāpēc netiek liets ledus hokeja laukumā pie Saulkrastu sporta centra? Visās kaimiņu
pašvaldībās pagājušajā nedēļā jau aktīvisti slidoja! Vai mums jāgaida, kaut kādi īpašāki
laikapstākļi!!!????? Gribam slidot!!! Un vai šogad būs hokeja sacensības kā citus gadus?
Un kas vispār sporta centrā notiek!? FB kopš novembra ziņo tikai par zolītes un šautriņu
čempionātiem, ko sporta centrs nemaz neatbalsta!!! Varbūt mums nevajag tādu centru kur
nekas nenotiek


